

# Referat af kollegianerrådsmøde

## Den 11-04-2018 kl17.30

---

### 1. Fremmødte.

Thomas 1131, Christina 3128, Peter, 1340, Amanda og Martin 2011, Hans-Christian (HC) 3311, Jette 1341.

### 2. Gæster.

David Klinker Hansen 3151, Laura Frøslev 1148 og Mads Skovgård Nielsen 1142, Sadaqa Haji, Jakob Tøttrup

### 3. Konstituering

Line Hammershøj (2020) har forladt rådet, og Jette Latter 1341 træder ind som suppleant indtil næste generalforsamling.

### 4. Afstemning om lukkede punkter.

Lukket

### 5. Godkendelse af referat

Referat 21-03-18 godkendt. Skal gennemlæses.

Referat Arbejds møde 06-04-18 bliver taget senere.

### 6. Post.

a. Lukket punkt

b. Lukket punkt

Lukket punkt

c. FIFA (Martin Jørgensen)

FIFA har spurgt om penge til vask af deres udvalgstrøjer. De kan snakke med portnerne om at få vasket disse gratis. Peter skriver det til dem.

d. Line Brygger ang. Cykelskur ved blok 2.

Line vil høre om det kan lade sig gøre at bygge et overdækket cykelskur for enden af blok to v. lejlighed 2040. Der er allerede et skur ved containerne som har plads til ca. 20 cykler, som ikke bliver benyttet særligt meget.

Rådet mener ikke at der er behov for at bygge et nyt skur, men hun kan foreslå at få det taget op til en generalforsamling. Peter svarer.

e. OASEN (Anne Thomsen)

OASEN ønsker at søge om 400kr til bankoaften d. 26/4.  
Alle stemmer for. Én person er inhabil

OASEN ønsker at søge 400kr til præmier til musikquizen.  
Disse skal tages fra fødselsdagsbudgettet.

OASEN ønsker at søge penge til ryste-sammen-tur. De vil gerne i  
escape room.

Peter ønsker at vente med at beslutte beløbet til efter  
generalforsamlingen.

Én er for dette. Resten mener at vi kan tage sagen op forinden.  
Alle er for at Give OASEN 1200kr. Én person er inhabil.

Anne har mistet kvitteringen på maskeindkøb til arrangement d.  
22/2. Anne skal kontakte Amanda, som vil tage sig af proceduren.

#### 7. Nyt siden sidst.

##### a. Udvalgs møder

Alle udvalg har svaret på hvornår de vil holde møder. Vi sætter 45  
minutter af til hvert udvalg. Christina laver et skema.

##### b. Basketballbanen

Banen bliver bygget 23.26. april

##### c. Tag på blok 2

De er gået i gang med at bygge nye tage på blok 2

##### d. Trøjer

Peter har glemt at kontakte Peter Kolle. Det skal han gøre. Amanda  
skal sende logoer videre til Peter.

#### 8. Konto Update.

Amanda har overført stort set alle køkkensuppleringspenge, og betalt  
KODA. Der er 292.624kr på kontoen. HC skal kigge efter KODA-regningen  
fra oktober 17.

#### 9. Lukket punkt

#### 10. Billeder

Billeder af rådet tager til hjemmesiden. Amandas blev særligt fint.

#### 11. Cykelrazzia

Det forventes at cykelrazziaen kommer til at tage nogle timer. HC har adgang til den aflåste cykelkælder.

Vi skal lave et ekstra opslag. Thomas deler det oprindelige opslag igen torsdag.

Vi giver en sodavand og et pizzaslice (stor familiepizza) pr person.

Folk der kommer og henter cykler skal gå til portnerne

Peter og Christina er fraværende hele dagen. Thomas er fraværende efter kl 13.00.

## 12. Nyt fra bestyrelsen

Portnerne har fået ny ansættelsesaftale.

Vi har valgt Nortec med ambition om udskiftning af vaskeriet til juli. Dette forudsætter at de kan sende den korrekte fil til Kristiansdal ifm. afregning. Udfærdigelse af rygegården er godkendt. Der er ikke nogen dato men det vil først ske efter fødselsdagen.

Rådet er kommet med på julegaveordning på kollegiets budget. Dette skal tages op på et beboermøde. I tilfælde af at det bliver vedtaget, er det de rådsmedlemmer som har siddet i løbet af året som får gave.

Der skal være generalforsamling 7. november, og bestyrelsesmøde 14. november (begge 2018)

Kollegiets regnskab er gennemgået, og det lader til at besparelser på el og vand sørger for at de 300.000kr til fødselsdagen ikke påvirker huslejen, og netafgiften bliver sat ned. Der skal dog laves nogle lokale ændringer, og dette vil blive betalt af huslejen efterfølgende når dette sker. Der er dog ingen tidshorisont for dette.

## 13. Ekstraordinær generalforsamling.

Revideret husorden diskuteres af Rådet

Vi skal kigge på reglerne for grill (§25 i ny husorden). Peter snakker med Claus.

§26 om eksamensperioden skal justeres for formuleringen "bålfest".

Vedtægtsændringer diskuteres af rådet: Vedtægt omkring rammebeløb for udvalgene ønskes fjernet.

Vi vil lave en justering af kollegianerbidraget med 2kr til at gøre motionsrummet frit tilgængeligt for alle (alle for), og med 25 eller 30 (besluttet til generalforsamling)kr om måneden for beboere i blok 1 og 3, som tilskud til køkkenkasserne. Det skal noteres at rådet ikke er enstemmigt enige vedr. køkkenkasserne. 1 er imod, og 1 afstår fra at stemme.

Det foreslås at prøve natvaskeri af i en enkelt måned efter vi har fået nye maskiner. Herefter kan beboere ovenover vaskerierne tilkendegive deres holdning.

Affaldssortering: Der er ønske om flere affaldscontainere fx til hård plast. Vi skal finde ud af hvor meget det koster, og hvad portnerne har at sige om det her. Peter foreslår at nedsætte en komite som undersøger hvor meget det koster, og hvad man kan gøre.

HC hører portnerne ad.

Rådet vil tage det op til generalforsamlingen om der er ønske om at nedsætte en komite som kigger på det.

Thomas skriver til Björg om hvordan Rådet håndterer hendes mail.

Thomas har indsendt et forslag vedr. oprettelse af skibakke ved kollegiet. Alle undtagen 2 er imod.

Vi skal se om der skal laves en regel for inhabilitet i vedtægterne. Det vurderes at det er svært at lave forslag omkring inhabilitet.

Peter spørger Erik om det giver mening at lave sådan en vedtægt.

#### 14. Fødselsdagsfesten

Der ønskes at vi indgår en bindende aftale om at vi bruger Godik om at bruge dem til at leje festivaludstyr de næste tre år til større begivenheder, såfremt at vi lejer sådan noget. Gør vi dette kan vi få 25 % rabat på alt vi bruger dem til i denne periode, og vi forventer ikke at skulle bruge den slags ting i denne periode. Konkret vil vi spare 6.000kr i år. Disse artikler er bl.a. ekstra dankortautomater og festivaltoiletter. Dette kan give et

problem med barens eksisterende aftale om dankortterminaler hvis det bliver lagt ind under Rådet. Alternativt kan der hentes 15% hvis vi forpligter os til udvalgte begivenheder. Gratis ting er ikke en del af aftalen.

Rådet vil tage 25 hvis der kan laves en aftale for dankort, ellers 15.

15. Kollegiefolder

Til udvalgene, bruger vi teksterne fra hjemmesiden.

16. Dropbox

Peter vil omorganisere Dropboxen over de næste to måneder.

17. Baren (update ikke diskussion)

HC har ikke snakket med Gitte.

- a. Lukket punkt

18. Planlægning af næste mødetidspunkt.

25/4-18 kl 17.00 med mad.

19. Punkter til næste gang.

- a. Kørselspenge
- b. Div. til generalforsamlingen

20. evt.

Peter tjekker om Line har afleveret nøgle og fået omkodet chip.

Mads Nielsen har haft skrevet en klage angående støj fra huset som Rådet ikke har modtaget. Der orienteres om den kommende rygegård som løsning på problemet.

Martin og Christina kigger på print og omdeling af generalforsamlingsfolder den 17/4

HC og Peter kigger på omdeling den 22/7.

Christina vil gerne have en note ved kontooverførsler fra kollegiet ifm. refusion. Amanda mener at hun sætter tekst på hver gang.